
voor de toeko��t!

Scan de QR-code en schrijf je in
voor onze nieuwsbrief (via e-mail)
of neem een kijkje op onze
website www.ruimte2024.be. Je
kan ook vrijblijvend contact met
ons opnemen via 0496 20 01 02
of via
wimvanbiervliet@skynet.be

Meer en meer inwoners sluiten zich
aan bij onze lokale partij om

verkeersveiligheid, échte participatie
en daadkrachtig bestuur op de

politieke agenda te zetten.

Rui�te groeit!

Goesting om je aan te sluiten bij deze
enthousiaste groep van kandidaten,
‘bordenplaatsers’ en ‘meedenkers’?
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Het huidige gemeentebestuur van De Pinte trok aan het begin van de
legislatuur de belastingen fors omhoog. De bijkomende middelen
zouden gebruikt worden om tal van ambitieuze projecten te
realiseren. Meer dan vijf jaar later moeten we vaststellen dat de
beloofde investeringen niet werden uitgevoerd.

De kant en klare plannen van het vorige
bestuur voor de bouw van een
woonzorgcentrum werden van tafel geveegd.
En jammer genoeg staat hét speerpunt van het
huidige bestuur, nl. de bouw van een nieuw
woonzorgcentrum, op vandaag nog nergens.
Ondertussen werden bewoners verplicht om te
verhuizen.

Geen nieuw woonzorcentrum

o� waardig 
oud te worde�

o� jo�g te zij�

Geen jeugdhuis en geen nieuwe
sportzaal

Onze jeugd wacht nog altijd op haar stek. Het
bestaande gebouw aan Polderbos 2 werd
jarenlang verwaarloosd en de beloofde middelen
om de werking van het jeugdhuis een impuls te
geven, bleven uit. In het budget is amper 275.000
euro voorzien voor een nieuwbouw.

Het blijft ook wachten op de nieuwe sportzaal. 
De realisatie ervan werd alvast verschoven naar
een latere fase in het totale masterplan.

voor goed be�tuur



In plaats van de middelen aan te
wenden voor de beloofde
investeringen, werd er voor
gekozen om te sparen en alle
bestaande leningen vervroegd
af te betalen.

Het spaarboekje van de
gemeente groeide van 2 miljoen
euro eind 2018 naar 10,1 miljoen
euro eind 2023. Onze gemeente
werd een spaarbank én een
begeerlijke bruid. De schepen van
financiën kondigde trots aan dat
De Pinte nu schuldenvrij is terwijl
er zoveel noden zijn en de
voorbije jaren net hét ideale
moment waren om aan lage
intrestvoeten leningen aan te
gaan om te investeren.

Nazareth, onze toekomstige
fusiegemeente, koos er wel voor
om te investeren en daarvoor
leningen aan te gaan, zonder de
belastingen te verhogen. Het
resultaat is dat de bonus ter
waarde van 4,6 miljoen euro die
door Vlaanderen wordt
uitbetaald om schulden van
gemeenten die vrijwillig fuseren,
af te betalen, integraal naar
Nazareth gaat. De Pinte heeft
immers zijn leningen vervroegd
afbetaald.

Waarvoor werd
uw bela�ti�ggeld
da� wel gebruikt?

Ruimte staat voor innovatief en modern besturen. Ruimte
vindt dat er moet geïnvesteerd worden in ons patrimonium,
in de verenigingen en in de openbare ruimte. En dat zonder
financiële avonturen noch overdreven belastingen.

Ondanks beloftes, is (en komt) er geen nieuw
recyclagepark. De grond langs de E17 waar het
nieuw park zou komen, werd onder het vorige
bestuur aangekocht en ligt sindsdien braak.
Door de fusie met Nazareth wordt dit project
geschrapt. Het recyclagepark in Nazareth is
evenwel te klein en niet goed ingericht om
dubbel zoveel bezoekers te ontvangen. Men zal
dringend de handen uit de mouwen moeten
steken, want eind 2026 vervalt de vergunning
voor het recyclagepark in De Pinte. 

voor
daadkrac�tig
be�tuur

Jammer genoeg zijn nog tal van andere beloftes
niet gerealiseerd. Er is geen bufferbos aangelegd
aan sportpark Moerkensheide. Er werd geen
meter nieuw fietspad aangelegd. Onveilige
verkeerspunten, zoals het Kerkplein of de brug
over de E17 richting Zwijnaarde, bleven
ongemoeid. Er is nog geen inrichtingsplan voor de
terreinen aan de Sport- en Jeugdwegel. Geen
concrete plannen, laat staan de realisatie van een
dorpshuis in Zevergem. 

o� te
i�ve�tere�



Wi� Va�biervliet Step�a�ie d’Hul�ter

Hilde Claey�

VU: Wim Vanbiervliet, Klossestraat 31, De Pinte

Maak ke��i� �et e�kele va�
o�ze ka�didate�!

C�ri�top�e Bracke

Sop�ie Ver�eire Mart�e Va� De� Abbeele

Zit al 24 jaar in de
gemeenteraad.

Dossierkenner en vat vol
ervaring. Gaat voor een

efficiënt bestuur.

Burgemeester De Pinte
van 2013 - 2018. Wil
zorg dragen voorop

stellen: voor mens en
omgeving.

Mama van 2 uit De Pinte.
Wil graag een plaats

waar jong en oud
zichzelf kunnen zijn,

zonder zorgen voor de
toekomst!

Het jongste
gemeenteraadslid van

Ruimte. Strijdt voor
meer groen, deel-
mobiliteit en open

ruimte.

Trotse mama uit Nazareth
met een hart voor

jongeren. Droomt van een
verkeersveilige omgeving

voor jong en oud.

Sportieve,
geëngageerde papa,

geboren in Nazareth en
de liefde gevolgd naar

het prachtige Zevergem.


